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BUDAPESTI MŰSZAKI ÉS GAZDASÁGTUDOMÁNYI EGYETEM 
GAZDASÁG- ÉS TÁRSADALOMTUDOMÁNYI KAR 

Hallgatói Képviselet

Emlékeztető
A KHK 2015. november 9-én tartott üléséről

Jelen voltak: Angalét Marianna, Belső Benita, Farkas László, Gácsig Gergő, Józsa-Teleki Gabriella
Blanka, Kalmár Tamás, Kiss Gabriella, Markovics Petra, Máthé Izabella, Mráz Márk, Réti Tamás,
Szabó Gábor, Tóth Daniella, Veres Balázs

Kimentését kérte: Regős Imola

BESZÁMOLÓK:

1. Szabó Gábor beszámolt az elnöki ügyekről:

● November 30-ig adhatjuk le a Hangadó Ösztöndíj pályázat eredményét, hogy ki
lehessen utalni a hallgatóknak.

2. Tóth Daniella beszámolt az Oktatási Bizottságot érintő ügyekről:

● HÖOK vezetőképző rendezvény Neptun szekcióján vettek részt, a hibákat elemezték a
fejlesztőkkel.

● A kommunikáció és médiatudomány alapszakok záróvizsga egységesítésével
kapcsolatban üléseztek ma a KommON BME Kommunikációs Szakkollégium
képviselőivel, 1-2 hét múlva lesz a következő egyeztetés, utána mennének oktatókhoz
a konkrét elképzeléssel.

● Tanulmányi ösztöndíjosztás kapcsán gondolkoztak a Homogén Hallgatói Csoportok
átalakításán

● Kari Oktatási Bizottsági és Kari Tanulmányi Bizottsági üléseken vettek részt.

●
3. Kiss Gabriella beszámolt a KDJB munkájával kapcsolatos ügyekről:

● Külső Szociális Bizottsági ülésen vett részt a hétvége során.

● Az önköltséges és költségtérítéses hallgatók, akik jogosultak lennének még rendszeres
szociális ösztöndíjra fellebbezzenek a Hallgatói Jogorvoslati Bizottság felé.

4. Mráz Márk beszámolt a kollégiumot érintő ügyekről:

● Külső Kollégiumi Bizottsági ülésen vett részt, amelynek témái voltak a kollégiumi
felújítás, parkolási szabályzat, Egységes Kollégiumi Felvételi Rendszer adatvédelmi
szabályzata, az új rendszer tesztelése várható a közeljövőben, illetve szó volt még a
karok közötti férőhelyosztásról is. 

● A Wigner Jenő Kollégium strang felújítása kapcsán elmondta, hogy kész a 2. szakasz
is.

● Roller Club kapcsán takarítási problémák merültek fel.

5. Gácsig Gergő beszámolt a rendezvényekkel kapcsolatos ügyekről:

● HÖOK rendezvény szekción vettek részt, ahol háttércégekről és a jogi környezetről volt
szó.

● Máthé Izabella beszámolt a Gólyabállal kapcsolatos fejleményekről. A Hallgató
Szolgáltatási Igazgatóság reményeink szerint Neptun üzenetet fog kiküldeni, illetve
hamarosan elkészül a szerződés a helyszínnel.

6. Markovics Petra beszámolt az elmúlt EHK ülés menetéről.
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EGYEBEK:

● Józsa-Teleki Gabriella Blanka tájékoztatta a KHK-t, hogy a GTTimes lapzártája ki
lett tolva.

● Farkas László beszámolt a Tisztújító Kari Hallgatói Szavazás és Fórum szervezéséről.

● Angalét Marianna tájékoztatta a KHK-t, hogy megvalósítható a Q épületi földszinti
büfébe mikrohullámú sütő elhelyezése a hallgatók számára.

● Szabó Gábor javaslatára Markovics Petra helyett Máthé Izabella, Tóth Daniella
helyett Réti Tamás vesz részt a szerdai Kari Tanács ülésén.

A KHK 14/0/0 arányban elfogadta.

(259/2015. KHK határozat)

Az ülés időtartama: 2 óra (19:00 – 21:00)

Budapest, 2015. november 9.

Réti Tamás Szabó Gábor
Jegyzőkönyv-vezető Elnök

Mellékletek:

●


